
Hybrid will keep evolving 
Hybrid without compromise

BabyStyle UK Ltd
LE12 7RJ UNITED KINGDOM

Asia Sole Distributor
Hybrid International Company Limited

Contact: cs@alliedchamp.com
www.hybridbybabystyle.com

Instruction Manual
使用说明书



WARNING FUNCTIONS

IMPORTANT: READ THESE SAFETY INSTRUCTIONS CAREFULLY BEFORE USING YOUR 
STROLLER AND KEEP THEM FOR FUTURE REFERENCE. THE SAFETY OF YOUR CHILD MAYBE 
AFFECTED IF THESE INSTRUCTIONS ARE NOT FOLLOWED.

THANK YOU CHOOSING OUR PRODUCT!

Avoid serious injury from falling or sliding out always using safety harness provided.

Always apply breaks when not holding onto your stroller.

Never leave your child unattended.

Never use the stroller near an open fire or exposed flame.

Never allow the stroller to be used as a toy.

Never allow more than one child at a time in a stroller.

Never hang bags or other items from the handle or the canopy. This may cause the
stroller to become unstable.

Never use this stroller on stairs or escalators.

Do not overload storage basket. Maximum load is 2.0 kgs. Excessive weight may 
cause a hazardous unstable condition to exist.

This stroller is designed as a walking stroller. We do not recommend running, roller
blading or other such activities with this stroller.

This stroller is a single stroller; do not use any attachments that allow for a second
child. 

This stroller is a suitable for carrying children between the age of 0 to 36 months and
a maximum weight of 15KG.

Ensure that all the locking devices are engaged before use.

Opening the stroller. Use one thumb to press the switch on the top of the handle 
while the other fingers hold the switch at the bottom of the handle to unlock the 
stroller. Gently pull the handle inwards to open up the stroller.
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Installing the front wheel. Insert the front 
wheel upwards from the arrow position. 
The wheel is well installed when 
hearing a “click” sound.

Assembling the front bumper. Insert the 
front bumper to the opening position of 
the stroller frame along the direction of 
the arrow as shown until it locks up in 
place.

Fit together the two connectors on the 
harness strap and push firmly into the 
buckle housing until they click together.
Important: Ensure they are fully engaged 
before use. To release the connectors 
depress the centre button on the buckle 
housing, the two connectors will release 
from the main housing.

Expanding the canopy. The canopy can 
be pull forward to expand.
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Adjusting the backrest:
Hold the lever at the top back of the 
seat unit and lift the lever, adjust to the 
right positions lifting the lever upward or 
downward. The backrest has 3 pre-set 
positions.

Unlocking and rotating the front wheels 
and rear wheels. Push downward the 
positioning lock of the front wheel and 
rear wheel until hearing a “click” sound. 
The front wheel and rear wheel are 
unlocked and can be rotated.

Activating the brake. To activate brake:
Push the brake arm downward with 
your foot until hearing a “click”. To 
release brake: Pull the brake arm 
upward with your foot.
NOTE: Always activate the brake 
when the stroller is not in motion.

Installing the canopy. 
Insert the arms of the canopy into the 
holes along the direction of the arrow as 
shown until it is completely locked in 
place. 

Locking the front wheels and rear 
wheels. Push upward the positioning 
lock of the front wheel and rear wheel 
until hearing a “click” sound. The front 
wheel and rear wheel are locked in 
position.

Adjusting the legrest. 
Hold the both sides of the legrest to 
bend and adjust the legrest.

Changing the handle direction. 
Hold the two sides of the handle with both hands at the same time and lift up the 
handle, you can change the direction on of the handle. On the contrary, you can 
return the handle to the original position in the same way.

Folding the stroller. 
Press upwards the grey switch(1) at the bottom of the handle and push the switch 
on the top of the handle to the right (2), the stroller can be folded up.



CARE AND MAINTENANCE WARRANTY

Regularly check screws, rivets, bolts & fastenings to ensure they are 
locked tight and secure. Replace any parts on an inferior condition. 
Should you intend to use the pushchair during the winter, by the sea 
or off-road; it is important to clean thoroughly & dry the vehicle 
after use. Salt from the ocean or from roads will corrode metal parts 
unless removed. After use in these circumstances clean with fresh 
water and thoroughly dry after use.

Check on a regular basis that all chassis locking devices are working 
correctly.

If any part of the pushchair is damaged contact your local Hybrid by 
BabyStyle retailer immediately without using the pushchair.

Light oil or silicone spray is suitable to use as a lubricant for moving 
parts. Petroleum jelly is a good lubricant to use on the front swivel 
wheel unit to clean and lubricate with petroleum jelly.

Ensure that zips are either fully open or fully closed otherwise they 
get damaged.

Always use the rain cover in inclement weather.

Do not place items on the hood/canopy, it may damage the vehicle 
and/or render it unsafe.

Rubber tyres can leave marks on some surfaces. The tyres can react 
with some surfaces (vinyl floor coverings, carpet etc.) and cause 
stains. Always stand the stroller on a protective surface indoors.

Routinely clean the metal parts with a damp cloth & then dry 
immediately.

Fabrics should be cleaned following the guidance on the care labels.

Do not wash in the washing machine. Sponge clean or hand wash 
with mild detergent and warm water (30 C)

A stroller has many moving parts and requires regular maintenance by 
the user. Simple cleaning and lubricating will make the stroller look 
good & operate better for longer. The stroller will be used in many 
different environments, country walks, a trip to the coast, a winter’s walk 
to school, all can increase wear; lead to rust and corrosion and reduce 
the life of the product. Regular cleaning, care and maintenance will 
reduce the effects of the environment on the stroller against overload-
ing, misuse, neglect or lack of care and maintenance by the user.

Hybrid by BabyStyle provides a warranty in support of the retailer from 
whom you purchased this product. The warranty is effective for 12 
months from the date of purchase for the original purchaser/owner. 
Proof of purchase will (at the discretion of Hybrid by BabyStyle) be 
required in order for your retailer to claim on the warranty. The warranty 
excludes any fault caused by misuse, damage or neglect. It is the user’s 
responsibility to undertake routine inspection and maintenance of the 
vehicle in order to avoid damage to the vehicle and/or injury to the child. 
The vehicle is returned to the retailer at the owner’s expense in order to 
ascertain if a claim under the warranty is justified. Please carefully read 
the instructions on how to look after your stroller. This does not affect 
your statutory rights.

Malaysia Sole Distributor:
Sweet Cherry Enterprise (M) Sdn Bhd
No.3 Jalan Perindustrian PP5
Taman Perindustrian Putra Permai, Bandar Putra Permai
43300 Seri Kembangan, Selangor Darul Ehsan, Malaysia
Tel.: +60389590113
Email: enquiry@sweetcherry.com.my
www.babystyle.co.uk
www.babystyleuk.asia



 警告： 功能

使用车台前，请认真阅读此使用手册，并请妥善保管以
将来查阅。如未按照使用手册内的使用方法操作车台，可能会影响您孩
子的安全。

感谢您选购本产品！

务必使用安全带，以避免您的宝宝滑下或抛出车台。

离开本车时请务必先使用刹车装置。

不得让孩子单独留下无人看管。

请勿在火源附近使用手推车。

请勿将此车台当作玩具使用。

请勿让超过一个儿童置于车台上。

请勿将手提袋或其他物品悬挂于车台手把或遮阳篷上，
这可能造成车台不稳定。

请勿在楼梯或扶手电梯上使用此车台。

购物篮的重量限制为2公斤，超重使用可能造成车台不
稳定。

本车台基于行走用途设计的，不建议使用于滑行、慢
跑等活动。

本车的设计仅供一个孩子使用，严禁添加其他装置乘
载一个以上的孩子。

本推车适用年龄为0-36个月，最大承重量为15公斤。

使用前请确保所有锁定装置均已处于锁定状态。

打开车台
单手用姆指按住手柄上的开关制，其他手指握住手柄下的收车制，轻轻往内方向一
拉即可打开车台。
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安装前轮
顺着往上的箭头装上，安装正确后会听
到卡嚓一声。

安装前扶手
沿着箭头方向将前扶手扣在前支架上，
直至完全锁定为止。

使用安全扣及安全带
把织带上的两个安全扣叠一起，然后卡到中
央安全带带扣里。
重要：在使用前，请确保安全带扣已牢固地
扣好。要打开安全带扣，按住带扣上的按钮
，两个卡扣片会从带扣上弹出。

打开遮阳篷
把遮阳篷往前拉开便可打开遮阳篷。
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调节靠背：
掰开座位顶部的靠背调节扳手，往上或
往下调节靠背到合适的合置。座椅靠背
有3个预设位置 。

旋转前后轮 & 固定前后轮
将前后轮定位锁往下推，听到卡一声前
后轮即可旋转。

刹车／解刹:
往下压刹车柄，听到卡一声即已刹车。
往上推刹车柄，听到卡一声即已解刹。
注意：车台处于非移动状态时请务必刹
车。

安装遮阳篷
沿着箭头方向将遮阳篷插扣在孔位里，
直到完全锁定为止。

旋转前后轮 & 固定前后轮
将前后轮定位锁往上推，听到卡一声前
后轮即可固定。

调节腿靠角度
两手同时按住左右两边的腿靠塑胶便可
调节腿靠角度。

调节推车手把方向
两手同时握住两边的手柄，往上提锁定扣即可调节手把方向。同样的方法也可把手
把调节到原来位置。

折叠车台
往上按单手收车的灰色键(1), 再把上面的按钮往右滑动(2)即可把车台折叠。



保養 保修事项

定期检查固定螺钉、铆钉、螺栓和紧固件，确保它们锁紧和牢固可靠。替换所有状
态不佳的零部件。若计划在冬季、海边或非公路上使用手推车，用后需要彻底清理
和风干。除非是彻底清理，海洋或公路上的盐分能够腐蚀金属件。在这些环境中使
用， 需要在用后用淡水清洗并彻底风干。

定期检查，确保所有车架锁定装置运行正常。

如果手推车的任何部件受损， 请立即联络您的本地Hybrid by BabyStyle零售商，
不要再使用手推车。

不要让手推车长时间暴晒， 即使正常的日光照射也可能会造成面料颜色发生变化。

运送手推车时注意不要刮坏布料。

轻质油或硅胶喷剂可作为活动件的润滑剂。凡士林是可供前轴连杆使用的润滑剂。
定期拆卸前部万向轮单元，清洁并用凡士林润滑。

确保拉链完全拉开或拉上，否则将会使它们受到破坏。

天气恶劣时务必要使用防雨罩。

不要在顶篷/遮阳罩上放东西，这可能会导致推车受损和/或导致其不安全。

橡胶轮胎能够在一些表面上留下印记。轮胎可能会与部分表面（ 乙烯基地板覆盖
物、地毯等）发生反应并造成污点。务必要把手推车收起放在室内。

定期用湿布清洁金属件，随后立即擦干。

面料需要根据洗水商。

上的指导予以清理。

不要在洗衣机内清洗。使用温和清洁剂和温水（30℃），利用海绵擦拭或是手洗。

一辆手推车有很多活动部件，需要用户定期维护。简单的清理和润滑将能够让手
推车保持良好的外观，能够让其在更长时间内更好地运作。手推车将会在多不同
的环境中使用，乡村漫步、海岸远足、冬季步行上学等都能够增加磨损，导致生
锈和腐蚀，缩短产品的寿命。定期清理、保养和维护将能够降低环境对手推车的
影响。保修范围将不包括因手推车超载、使用不当、用户疏于或缺少保养和维护
造成的损坏。

保修期从最初购买者购买当天起12个月有效。您的保修将需要提供从零售商购买
的凭证（Hybrid by BabyStyle 保留最终决定权）。保修范围不包括由于使用不
当、破坏或疏忽造成的故障。定期对本车进行检查和维护，避免对本车造成破坏
或对孩子造成伤害，将是用户的责任。为确认保修要求是否合理，所有者将需要
承担返回于零售商的费用。请仔细阅读本说明书，了解如何护理手推车。这将不
会影响您的法定权利。


